

Sabrina Leung 梁沁悌

Legal Manager
Hong Kong

+852 3656 6094

sabrina.leung@ogier.com



VCard



Areas of expertise

Funds Hub

Investment Funds

Legal

Background and experience

Before joining Ogier in 2018, Sabrina trained and worked at another international law firm, where she focused on investment funds, banking transactions and general regulatory matters. She has experience in advising on FCA-regulated funds and private funds, representing banks in financing transactions and advising on general regulatory matters.

Sabrina's practice focuses on the establishment and structuring of private equity funds, hedge funds and other closed ended and opened ended fund structures. She also has experience in general corporate matters, banking transactions and regulatory compliance.

Sabrina obtained her Juris Doctor and Bachelor of Arts in English Studies from The Chinese University of Hong Kong in 2015 and 2013, respectively.

Sabrina speaks fluent Cantonese, English and Mandarin and conversational Japanese.

Admitted in:

2018 - Hong Kong

Languages

Mandarin

Cantonese

English

Japanese

Profile (Simplified Chinese)

在2018年加入奥杰之前，梁律师曾在另一家国际律师事务所接受培训并工作，专注于投资基金，融资交易和一般合规监管事宜。梁律师对受英国金融行为监管局监管的基金和其他私募基金方面拥有一定的经验，并曾代表银行进行融资交易及就一般合规监管事宜提供提供法律意见。

梁律师的执业领域主要集中于私募股权基金、对冲基金和其他封闭式和开放式基金的设立与架构。她亦拥有就一般公司业务事宜，融资交易和其他一般合规监管事宜提供法律意见的经验。

梁律师分别于2015年及2013年取得香港中文大学法律博士及英國語文研究学士学位。

梁律师会流利的广东话，英语和普通话以及基本日语。

Examples of work

[View more examples of work](#)

26 April 2023 | 2 min read

Ogier advises on the launch of Pacific Waterdrip Digital... Asset Fund and its sub-funds

Kate Hodson 凯特·赫臣

Team: Alan Wong 黄伟麟, Sabrina Leung 梁沁悌

Hong Kong, Cayman Islands

Deal